
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 9. maj 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 840
Hvor meget adskiller det areal, regeringen har udpeget til beskyttelse i Katte-
gat, sig fra det, den tidligere regering havde udpeget. Er der samlet set tale
om et større eller mindre areal?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Maria Reumert Gjerding (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Maria.Gjerding@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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